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Skrivelse om boulebana inomhus i Farstaområdet 
 
Nämnden har läst i pensionärsrådets protokoll 12 oktober 2009 § 7 att den önskade 
boulebanan i källaren på Farsta sim- och idrottshall förmodligen inte blir av eftersom den 
ohälsosamma krutröken från skjutbaneverksamheten lägger sig över de tänkta 
boulebanorna.  
 
Om detta blir det slutliga beskedet om detta förslag uppdrar nämnden åt förvaltningen att 
skyndsamt vidta åtgärder så att boulebanor i stället kan anläggas i nedre våningen i Farsta 
vård- och omsorgsboende. 
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